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Manisa Mesir Macunu Festivali başlıyor 
MANİSA’DA 485’inci kez düzenlenecek olan
Uluslararası Mesir Macunu Festivali için geri
sayım başladı. Manisa Büyükşehir Belediye
Başkanı Ferdi Zeyrek, kentin uluslararası kimliğini
pekiştirmeyi ve bölge ekonomisine katkı sumayı
hedeflediklerini söyledi. "Dolu Dolu Festival"
mottosuyla yola çıkan festival; kültür, sanat, spor,
gastronomi ve şifa temalarını içeren dolu bir
etkinlik takvimiyle dikkat çekiyor
25 Nisan'daki açılışa, Sıla, Can Bonomo ve Kenan
Doğulu Manisalılara unutulmaz konserler verecek.
Ünlü tarihçiler Prof. Dr. İlber Ortaylı, Emrah Safa
Gürkan ve yazar Sinan Meydan da festival
kapsamında Manisalılarla buluşacak. n Sayfa 8’de
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Nükleer Tıp Merkezi’nde hastalara olması
gerekenden çok daha fazla radyoaktif madde
verildiği, müfettişler tarafından belgelendi
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SEFERİHİSAR

Çocuk  
Belediyesi

açılıyor
SEFERİHİSAR Belediyesi, 23
Nisan Ulusal Egemenlik ve
Çocuk Bayramı’nı bu yıl
Seferihisarlı çocuklar için daha
da özel kılıyor. Miniklere
armağan edilen bu anlamlı
günde, Seferihisar Çocuk
Belediyesi’nin kurs kayıtları
başlıyor. n Sayfa 8’de

Gaziemir’de
şenlik başlıyor
Gaziemir Belediyesi’nin 19-23

Nisan tarihleri arasında
düzenleyeceği 27. Gaziemir
Ulusal Çocuk Şenliği, halk

dansları gösterileri,
müzikaller, kortej ve

konserlere ev sahipliği
yapacak. 

KARŞIYAKA Belediyesi tarafından bu yıl
22’nci kez düzenlenen ‘En Güzel Balkon
Bahçe Yarışması’na başvurular başladı.
Ödüllü yarışmaya katılım çağrısı yapan
Belediye Başkanı Yıldız Ünsal
“Balkonunda, bahçesinde doğaya
dokunan tüm vatandaşlarımızı
yarışmamıza katılmaya ve örnek olmaya
davet ediyorum” dedi. n Sayfa 4’te

En güzel balkon
ve bahçe seçilecek

Engeller ustalıkla aşılıyor
MUĞLA Büyükşehir Belediyesi, ‘Hayatımın Ustasıyım’
projesinin yeni etabını ‘Engellerimin Ustasıyım’
eğitimleriyle başlattı. Vatandaşlar tarafından yoğun ilgi
gören proje, bu sefer de özel gereksinimli bireyleri
ustalaştıracak eğitimler verecek. n Sayfa 2’de

MUSTAFA Kemal Atatürk’ün
Bergama’ya ziyaretinin 91’inci yıl
dönümünde konuşan İzmir
Büyükşehir Belediye Başkanı Dr.
Cemil Tugay, “Birlikte çok güzel bir
4 sene daha geçireceğiz. Geçen bir
yıl, sıkıntıların biraz fazlaca olduğu
bir yıldı. Ama önümüzdeki yıllar
hizmetlerimizin çok daha görünür
olduğu yıllar olacak. Yeter ki
yanımızda siz olun” dedi. n Sayfa 4’te

“Birlikte çok güzel bir 4
sene daha geçireceğiz” 
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Muğla Eğitim ve Araştırma
Hastanesi’nde Nükleer Tıp
Merkezi’nde, hastalara olması
gerekenden çok daha fazla
dozda radyoaktif madde ver-
ildiği iddiaları Sağlık Bakan-
lığı’na bağlı müfettişler
tarafından araştırıldı. İki
müfettiş, tiroid sintigrafisi
çekimi sırasında hastalara
fazla dozda radyoaktif madde
verildiğini belirledi. 

Birlik Sağlık-Sen Muğla İl
Temsilcisi Abdullah Gül,
Muğla Cumhuriyet
Başsavcılığı’na suç duyu-
rusunda bulunarak, “İnsan-
larımızın hayatını hiçe
sayanlar adalet önünde hesap
verecek” dedi. n Sayfa 2’de

Öğretmenleri "Fikir 
suçundan" yargılamak
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Birlik Sağlık-Sen Muğla İl Temsilcisi
Abdullah Gül, Muğla Eğitim ve Araştırma
Hastanesi’nde özel bir firma tarafından
işletilen Nükleer Tıp Merkezi’nde, tiroid
sintigrafisi çekimi sırasında, hastalara olması
gerekenden çok daha fazla dozda radyoaktif
madde verildiği açıkladı.

Radyoaktif skandal, doktorların şikâyeti
üzerine ortaya çıktı. İhbar üzerine Sağlık
Bakanlığı, hastaneye iki müfettiş gönderdi.
Müfettişler, inceleme sonrasında, tiroid
sintigrafisi çekimi sırasında hastalara fazla
dozda radyoaktif madde verildiğini raporladı.
Rapor sonrası, hastane ile firma arasında
yapılan hizmet alım sözleşmesi feshedildi. 

CEZASIZ KALMAYACAK
Müfettiş raporu sonrası Birlik Sağlık-Sen

Muğla İl Temsilcisi Abdullah Gül, firma
hakkında Muğla Cumhuriyet Başsavcılığı’na
suç duyurusunda bulundu. Gül, şunları
söyledi: “Firma çalışanlarının Tirod
Sintigrafisi çekimleri sırasında yıllardır
olması gerekenden çok daha fazla dozda
radyoaktif madde verdiğini tespit etti. Bu
tespit sonrasında Sağlık Bakanlığı’ndan
müfettiş talep edildi. Müfettişin
araştırmalarında bu gerçek tescillendi. Hizmet
alım firmasına ihale yasaklısı ve teminatına el
koyma cezası verildi. Gelin görün ki halkın

sağlığını hiçe sayan bu uygulamalardan
dolayı ‘adli yönden soruşturmaya gerek yok’
kararı verildi. İnsanlarımızın sağlığını hiçe
sayan bu kişilerin adalet önünde hesap
vermemesini asla kabul etmiyoruz. Bu
bağlamda Muğla Cumhuriyet

Başsavcılığımıza suç duyurusunda bulunduk.
Olay sadece Troid Sintigrafisinde fazla doz
vermekle kalmıyor. Nükleer Tıp
Hekimlerimiz, kalp sintigrafisinde
kullanılması gereken ilacın kullanılmadığı,
böbrek sintigrafisinde Mag-3 kiti kullanılması

gerekirken daha ucuz etken madde olan
DTPA kullanması ve kurumunun ödemeleri
Mag-3 üzerinden alarak devletimizi zarara
uğrattıkları iddiaları ve bu iddiaları
destekleyecek kanıtları da tespit etmişlerdir”
diye konuştu. 

Muğla Büyükşehir
Belediyesi, ‘Hayatımın
Ustasıyım’ projesinin yeni
etabını ‘Engellerimin
Ustasıyım’ eğitimleriyle
başlattı. Vatandaşlar tarafından
yoğun ilgi gören proje, bu
sefer de özel gereksinimli
bireyleri ustalaştıracak
eğitimler verecek. 

Kapsayıcı hizmet
anlayışıyla hareket eden
Muğla Büyükşehir Belediyesi,
bu alandaki faaliyetlerine bir
yenisini daha ekliyor.
‘Engellerimin Ustasıyım’ adlı
proje kapsamında özel
gereksinimli bireyler;
marangozluk, tesisat ve
elektrik alanlarında alacakları
eğitimlerle, günlük
yaşamlarını kolaylaştıracak
beceriler kazanacak. Eğitimler
5 farklı branşta 5 hafta sürecek
şekilde planlandı.

Özgüven kazandırma 
Kıyı Ege Belediyeler

Birliği ve Muğla Büyükşehir
Belediye Başkanı Ahmet Aras,
“Muğla Büyükşehir Belediyesi
olarak ‘Hayatımın Ustasıyım’
projesinin yeni etabı olan
‘Engellerimin Ustasıyım’ ile
özel gereksinimli
bireylerimize yepyeni bir alan
açtık. Onları hayatın tam
merkezine alıyoruz. Bu proje
ile engelleri birlikte
kaldıracağız. Bu proje sadece
bir meslek ya da beceri
kazandırma süreci değil; aynı
zamanda özgüven kazandırma
süreci olacak. Pek çok farklı
branşta verilen bu eğitimlerle,
özel gereksinimli bireyler hem
motor becerilerini geliştiriyor,
hem de kendi hayatlarını
kolaylaştıracak donanımı
kazanıyorlar. Muğla
Büyükşehir Belediyesi olarak
insana dokunmak, hayatı
kolaylaştırmak, herkes için eşit
ve erişilebilir bir yaşam
sunmak için çalışmaya devam
ediyoruz” dedi.

Engeller ustalıkla bir bir aşılıyor

Selçuk Belediye Başkanı Filiz Ceritoğlu Sengel,
görev süresindeki çalışmalar hakkında açıklamalarda
bulundu.  “Benim en büyük hatam borç listesini
asmamak oldu” diyen Başkan Sengel; “2019’da göreve
geldiğimde partililerim bana borç listesini asmamı
söyledi. Yok dedim yapmayacağım. Bunu hep söyledim
yine söylüyorum; 2019’dan 2021’e kadar borç ödedik ki
o dönemde pandemi de vardı. Her şeye rağmen sigorta
borçlarını ödedik. Dört aydır ödenmeyen belediye
emekçilerinin maaşlarını ödedim ki, işçi arkadaşlarımız

kredileri yüzünden icralık olmuştu. Selçuk Belediyesi
hayatında düzenli ikramiye görmemişti.  Meryem Ana
Evi gelirleri elimizden alınan kadar ikramiyeler düzenli
olarak ödendi. Yıllardan beri kalan borçları ödeyerek
devam ettik” dedi.

Kent Lokantası Öğrenci Otobüsünün Türkiye’ye
örnek bir proje olduğuna dikkat çeken Başkan Sengel;
“Biz her gittiğimiz yerde Efeslim Kart’ı, Efesli Bebeleri,
Kent Lokantası Öğrenci Otobüsünü anlatıyoruz ki;
öğrenci otobüsümüz tüm Türkiye’ye örnek oldu. Şişli’de

bile Öğrenci Otobüsü açmaya karar verdiler” dedi.
Çarşıda altyapı çalışmalarının gerçekleşmesi için

belediye başkanı olarak kurumlar arasında
koordinasyon sağladığını belirten Başkan Sengel;
“Hükümet Belediye El Ele Daha Güzel Günlere” diyerek
doğal gazı biz getiriyoruz diyerek Zafer Mahallesi’nden
başlayıp bir türlü Cumhuriyet’e kadar gelemeyen ve
çarşı es geçilmiş olmasına rağmen koordinasyonu
sağlayıp halihazırda yine ihalemizi gerçekleştirerek
devam ettik” dedi.
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Sengel: Yapılamayan işleri yaptık



Menderes Belediye Başkanı İlkay
Çiçek’in göreve gelmesinin ardından
geçen bir yılda hayata geçirilen
projeler ve verilen hizmetler dikkat
çekti. 

Başkan Çiçek döneminde
Menderes Belediyesi İnsan
Kaynakları ve Eğitim Müdürlüğü ile
işsizliğe çare olacak olan yeni hizmet
İş’im Menderes faaliyete sokuldu.
İşim Menderes uygulaması işçi ve
işveren arasında köprü oldu.
Vatandaşların başvurularını
yapabileceği cv bank ile entegre
hizmet yüzlerce vatandaşı iş sahibi
yaptı. Doğru iş ile doğru işçiyi
buluşturma hedefine başarı ile
ulaşıldı. 

Kent Lokantası 
Bir başka seçim vaadi olan Kent

Lokantası’nın Menderes’e
kazandırılması adına da yoğun mesai
harcandı. Sağlıklı, lezzetli ve uygun
fiyatlı yemeği vatandaşla
buluşturmayı amaçlayan projede sona
gelindi. Ay Yıldız Park’ta hizmete
girecek olan Kent Lokantası için geri
sayım başladı.

Sağlıkta yeni dönem
Sağlık İşleri Müdürlüğü’nde ki

yapılanma ile yeni dönem de başladı.
Daha önceleri ihale usulü hizmet
alımı olarak gerçekleşen evde bakım
hizmeti belediyenin kendi bünyesine
dahil edildi. Belediye, kendi sağlık
personeli ile hizmet verip kendi
ambulans servisi olan İzmir’deki 6

belediyeden biri oldu. Yeni dönemde
evde sağlık hizmeti evde bakım
hizmetine dönüştürüldü.
Uygulamada; hasta yıkama, el ve
ayak bakımı, yara bakımı, berber
hizmeti, ambulans ile hasta taşıma,
fizyoterapist ve diyetisyen desteği
gibi hizmetler de yer alıyor. Yeni
uygulamayla birlikte bu süreçte 8523
kişiye hemşirelik hizmeti, 186
vatandaşa kişisel bakım hizmeti, 1412
kişiye fizyoterapist desteği, 128 kişiye
diyetisyen hizmeti verilirken 2502
vatandaşa ambulans nakil hizmeti
verildi.

Sosyal market 
Yeni dönemde Menderes’te bir

ilk olan sosyal market ile ücretsiz
halk çamaşırhanesi uygulaması da
hayata geçirildi. Puan bazlı sistem
ile hizmet vermeye başlaya

uygulamada vatandaşlar, belirlenen
sosyal ve ekonomik kriterlere göre
tanımlanan puanlarıyla buradan
ihtiyaçlarını karşılıyor. Sosyal
markette; temel gıda, temizlik,
kişisel hijyen, kıyafet ve ayakkabı
gibi ürün kalemleri yer alıyor.
Çamaşırhane uygulamasında ise
ihtiyaç sahibi vatandaşların
kıyafetleri alınarak ücretsiz şekilde
yıkanıp kurutulup teslim ediliyor.

Belediye Başkanı İlkay Çiçek,
‘Göreve geldiğimiz andan itibaren
44 mahallemize eşit hizmet sunarak
her vatandaşa dokunduk. İlk bir
yıllık sürecimizde yoğun bir hizmet
sunarak yepyeni projelerle güzel
ilçemize katkı sunduk. Bundan
sonra da hız kesmeden
çalışmalarımız devam edecek.
Yepyeni projelerle Menderesimizi
geleceğe taşıyacağız’’ dedi.

Cumhuriyet Halk Partisi Aydın
Milletvekili Evrim Karakoz,
Aydın Bozdoğan Kemer
Barajı’nda incelemelerde
bulunarak Aydın Ovası’nda
yaşanan kuraklığa ve su
sıkıntısına dikkat çekti.

“SU SAVAŞLARI ÇIKACAK”
Evrim Karakoz, Türkiye

genelinde ve Aydın’da kuraklık
nedeniyle ciddi su sıkıntısı
yaşandığını ifade ederek “Biz her
sene bu konuyu konuşuyoruz, her
sene bu sıkıntıyı yaşıyoruz.
Yağmur yağarsa Aydın ovası
sulanıyor, yağmur yağmazsa Aydın
ovası sulanmıyor. İktidar partisi 23
yıldan beri Aydın’ın sulama suyu
problemini çözeceğini iddia ediyor.
Aydın’da sürekli olarak kapalı
sisteme geçme, su tasarrufunda
bulunmaya dair projeler planlar
yapıldığı iddia ediliyor. Ama bu
zamana kadar bununla alakalı bir

ilerleme görmedik.” dedi. 
Karakoz açıklamasının

devamında şunları söyledi:
“Dünyada savaşlar enerji

yüzünden çıkıyor. Artık yakın bir
vadede su yüzünden, suya ulaşma

yüzünden dünyada savaş çıkma
tehlikesi var. Su artık petrolden
değerli, su artık dünyadaki en
değerli şey, hep böyleydi ama artık
önemi daha da arttı.” 

“Buradan iktidara sesleniyoruz;

özellikle Aydın Ovası’nın kapalı
devre sulanması için, Aydın
Ovası’nda tarımın devam etmesi
için bir an önce gerekli önlemler
alınmalı, gerekli yatırımlar
yapılmalı. 

Bu yaz yapılacak sulama ile
alakalı daha önce açıklamalar
yapılmıştı. Su durumu ve sulama
ile ilgili bir değerlendirme
toplantısı yapılsın. Aydın
çevresinde ovamızı sulayan
barajların doluluk oranları
açıklansın.” 

“PLANLI VE ADALETLİ”
“Sulamada planlama düzgün

yapılmadığı için Devlet Su İşleri
barajların kapaklarını açıyor,
sonrasında su bitiyor, ‘su bitti’
diyor sulamayı da sonlandırıyor.
Planlama bu anlamda çok önemli,
suyun dağıtımının denetlenmesi
adaletli bir dağıtım çok önemli.
Sulamada adalet olsun. Çünkü
geçen yıllarda çok ciddi sıkıntı
yaşanıyordu suyun bol olduğu
zaman dahi. Şimdi su da az
dolayısıyla planlama çok önemli.
Havza bazında bu işin
değerlendirilmesi lazım.”

CHP’Lİ EVRİM KARAKOZ: İKTİDAR 23 YILDIR AYDIN’IN SU PROBLEMİNİ ÇÖZEMEDİ

Çiçek: Menderesimizi
geleceğe taşıyacağız

Cumhuriyet Halk Partisi (CHP) Aydın
Milletvekili Evrim Karakoz ve CHP
Kuşadası İlçe Örgütü, Kuşadası Belediye
Başkanı Ömer Günel’e nezaket ziyaretinde
bulundu.

Başkan Ömer Günel, CHP Aydın
Milletvekili Evrim Karakoz, CHP
Kuşadası İlçe Örgütü Başkanı Mehmet
Gürbilek ve parti yöneticileriyle bir araya
geldi. Başkanlık makamında gerçekleşen
görüşmeye, belediye başkan yardımcıları
ve belediye meclis üyeleri de katıldı.
Ziyarette Başkan Ömer Günel, inşaat
çalışmaları devam eden Kuşadası Yaşam,
Kültür ve Spor Merkezi’nin maketi

üzerinden CHP Aydın Milletvekili
Karakoz ve CHP Kuşadası İlçe Örgütü
yöneticilerine, projeyle ilgili detaylı bilgi
aktardı.

Kuşadası’na değer katacak vizyon
projeler üretmeyi sürdüreceklerini belirten
Başkan Ömer Günel, “Öncelikle nazik
ziyaretleri için CHP Aydın Milletvekilimiz
Evrim Karakoz ve CHP Kuşadası İlçe
Örgütü’ne teşekkür ederim. Kuşadası
Yaşam, Kültür ve Spor Merkezi’nin yapım
çalışmaları hızla devam ediyor. Çalışmalar
tamamlandığında Kuşadası uzun süredir
eksikliğini hissettiği çok önemli bir yaşam
alanına kavuşacak” diye konuştu.

Vizyon projelere 
devam edeceğiz

Aydın’ın su sorununu çözün
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Öğretmenleri "Fikir
suçundan" yargılamak

Memleketim ne hallere geldi!
Duyduk duymadık demeyin, 

İzmir'in incisi, o şanlı Atatürk
Lisesi de nasibini almış "proje
okul" güzelliğinden! 

Hani şu projeler var ya,
eğitimde çağ atlatacak, zihinleri
pırıl pırıl yapacak... 

Tabii, pırıl pırıl derken,
iktidarın istediği renkte olacak o
zihinler, aksi takdirde... 

Kıyım var kıyım!
İzmir’in köklü ve önde gelen

lisesinde "muhalif" öğretmenler
tek tek fişlenerek tespit edilmiş.
Nasıl bir dedektiflik çalışması
yapıldı bilemiyorum, herhalde
derste "Yaşasın tam bağımsız
Türkiye!" falan mı dediler, yoksa
"İki kere iki dört eder ama bazen
beş de edebilir, duruma göre"
mi imasında bulundular,
bilemedim. 

Ama bir "muhalif" yaftası
yapıştırılmış, o net…

Sonra ne olmuş dersiniz? Bu
"muhalif" öğretmenler, tahmin
edeceğiniz üzere, "devre dışı"
bırakılmışlar. 

Bu öğretmenlerin suçu
sadece muhalif olmakla
kalmamış. Meğer bunlar, ah o
meşhur boykotlara katılmışlar,
hatta o İmamoğlu eylemlerinde
bile boy göstermişler! ‘Adalet’,
‘Adalet’ çığlıkları atmışlar.

Sözde kulak çekmeye karar
vermişler… 

Öğretmen dediğin, sadece
dersini anlatacak, Milli Eğitim'in
o şaşalı müfredatını
ezberletecek, öğrenciyi tek tip
düşünecek kıvama getirecek.
Yoksa meydanlarda ne işi var?
Siyasetle ne alakası olurmuş?

"Öğretmenine muhalif
diyerek baskı yapan bir
iktidar..." Vallahi güler misiniz
ağlar mısınız? Sanki iktidar,
"Ayol bu öğretmen de pek bir
aksi, sürekli benim dediğimin
tersini söylüyor, aman bunu bir
susturalım" diye kahve
köşelerinde fısıldaşıyor. 

Ama durun, metnin sonunda
bir de slogan patlatılmış:
"Öğretmenler susturulamaz!" İyi
de sevgili kardeşim,
susturulmaya çalışılıyor işte!
Baksana, açığa alınmışlar,
devre dışı bırakılmışlar... Belki
de yakında "fikir suçundan"
yargılanırlar, kim bilir?

Eğitim sistemimiz "proje"
üstüne "proje" geliştirirken, asıl
projeyi unutmuş galiba: Özgür
düşünen, sorgulayan, eleştiren
nesiller yetiştirmek. Ama
"makbul vatandaş" yetiştirme
projemiz var, gerisi teferruat... 

Öğretmenler mi
susturulamazmış? Denesinler
bakalım! Biz de buradan keyifle
izleriz…

MEHMET İNMEZ

Bucalılar, 8 Nisan 2024 tarihinde mazbatasını
alarak göreve başlayan Buca Belediye Başkanı
Görkem Duman’ın bir yıllık hizmet süresini
değerlendirdi. Uygun fiyatla sağlıklı ve lezzetli
menülerin sunulduğu Kent Lokantası, askıda yemek
uygulaması, öğrenci yurtları, okul öncesi ücretsiz
eğitim merkezleri, ücretsiz sanat ve spor kursları,
işveren ile iş arayanları buluşturan iki Etkin
İstihdam Ofisi, Çınarlar Buluşma Noktası, ilçedeki
tarım hafızasının canlanması için hayata geçirilen
Tarım Okulu gibi hizmetlerden çok memnun
kaldıklarını ifade eden Bucalılar, çalışmaların aynı
doğrultuda sürmesini istedi.

“YEMEK SORUNU ÇÖZÜLDÜ”
Kent Lokantası'ndaki askıda yemek

uygulamasından faydalanan üniversite öğrencisi
Elif Ceyda Çakırca, “Öğrencilerin yemek sorunu
çözüldü. Ben askıda yemek uygulamasından
faydalanıp ücretsiz yemek yiyorum. Öğrencilerin
ekonomisi açısından, özellikle yurtta kalan
öğrenciler açısından gayet hesaplı. Bir yemeğe
200 – 250 Lira vermektense yalnızca 50 Lira
vermek çok daha mantıklı. En azından günün bir

öğününü burada hallediyorum” dedi.

“KAZANCIMIZ ÇOĞALDI”
Buca’da üretim yapan Salih Çiftçi, Tarım

Okulu’nda aldıkları eğitim sayesinde üretimlerinin
arttığını söyleyerek, “Yıllardır tarımla uğraşıyoruz,
zeytinliklerimiz var. Bugüne kadar babalarımızdan
atalarımızdan bize ne öğretildi ise o şekilde

üretimimizi yaptık. Görkem Başkan’ın sayesinde
böyle bir yer açıldı. Bizi davet ettiler. Dünyadaki
yeni teknolojiler, tarımla ilgili yapılması gerekenler
bize seminerlerde anlatıldı. Aldığımız bilgileri
üretimimizin daha verimli olması için uygulamaya
başladık. Verimimiz arttı, kazancımız çoğaldı.
Görkem Başkan sayesinde kaderimiz değişti,
yüzümüz güldü” dedi.

Kent yaşamında yeşil dokunun önemine
dikkat çekmeyi ve çevre bilincini
yaygınlaştırmayı amaçlayan Karşıyaka
Belediyesi, geleneksel hale getirdiği ‘En
Güzel Balkon Bahçe Yarışması’nı bu yıl
22’nci kez gerçekleştirecek. ‘En Güzel
Balkon’, ‘En Güzel Bahçe’ ve ‘En Güzel
Apartman Bahçesi’ olmak üzere üç ayrı
kategoride yapılacak yarışmaya katılmak
isteyenler, 2 Mayıs Cuma gününe kadar 0
(232) 399 40 00 numaralı telefondan
başvuruda bulunabilecek. 

JÜRİ DEĞERLENDİRECEK
Ödüllü yarışmada hem güzellikleriyle

kent estetiğini güçlendiren hem de geri
dönüşüm ve sürdürülebilirlik gibi kriterlere
uyum sağlayarak çevreye değer katan
balkon ile bahçeler seçilecek. Bu kapsamda
jüri tarafından başvuru sahiplerine yapılacak
ziyaretlerde; balkon ve bahçelerde

kullanılan çiçek çeşitliliği, özgünlük,
sürdürülebilirlik, geri dönüşümlü
malzemelerin kullanımı, aydınlatma ve
sulama sistemleri, kent bahçeciliği, saksı ve
süs eşyalarının uyumu gibi ölçütlere göre
puanlama yapılacak. Her kategoride ilk 3’e
girenlere törenle ödülleri takdim edilecek.

“ÖRNEK OLUN”
Karşıyaka Belediye Başkanı Yıldız

Ünsal “Bu yarışma ile amacımız sadece
güzelliği ödüllendirmek değil, aynı zamanda
sürdürülebilir çevre bilincini teşvik etmek,
komşuluk ilişkilerini güçlendirmek ve ortak
yaşam alanlarımızı yaşanabilir kılmaktır.
Kentimizi daha yeşil ve daha güzel hale
getirmeyi ancak birlikte başarabiliriz. Bu
bilinci taşıyan ve balkonunda, bahçesinde
doğaya dokunan tüm vatandaşlarımızı
yarışmamıza katılarak örnek olmaya davet
ediyorum” diye konuştu.

İzmir Büyükşehir Belediye
Başkanı Dr. Cemil Tugay, Ulu
Önder Gazi Mustafa Kemal
Atatürk’ün Bergama’ya gelişinin
91’inci yılı nedeniyle ilçede
yapılan programa katıldı. 

Bize emanet etti
Bir bayrak devraldıklarını

söyleyen Başkan Tugay, “91 yıl
önce Bergama’yı ziyaret eden Ulu
Önderimiz Gazi Mustafa Kemal
Atatürk, Türkiye büyük ve refah
içinde bir ülke olsun diye
Cumhuriyet’i kurdu ve bizlere
emanet etti. Bizim üzerimize
düşen görev, vatanımızı,

milletimizi sevmek, saygı
duymak, insanlarımızın hakları
için mücadele etmektir. Bu
dönem bayrağı biz taşıyoruz.
Bizden sonra başka
arkadaşlarımız taşıyacak”
ifadelerini kullandı.

Sadece belediye başkanlığı
yapmıyoruz

Türkiye’yi daha iyi yerlerde
görmek istediklerini belirten
Başkan Tugay, çocukların,
gençlerin refah, huzur, zenginlik
içinde, adil bir ülkede
yaşamalarını istediklerini söyledi.
Tugay, “Onun için mücadele
ediyoruz. Sadece belediye

başkanlığı yapmıyoruz. Bize
emanet edilen her şeyin
farkındayız. Bütün emanetleri
aldık, gereğini yerine getirmeye
çalışıyoruz. Bunun ilk şartı böyle
ortamlarda sizlerle birlikte olmak,
sizlerin gözünüzün içine
bakabilmek, evlatlarımızın
saçlarını okşayabilmek,
büyüklerimizin ellerini
öpebilmektir. Bu güzel anı
paylaşabilmektir” diye konuştu.

Bergama’nın binlerce yıllık
tarihine dikkat çeken Tugay,
“Geleceğe de geçmişten aldığı
mirası daha da zenginleştirerek
taşıması gereken bir yer. Ne

mutlu bana ki Tanju Başkan gibi
bu bölgenin yetiştirdiği bir
başkanımızla çalışıyorum. Ben
arkadaşlarıma kefilim, onların da
bizlere inandığını biliyorum.
Birlikte çok güzel bir 4 sene daha
geçireceğiz. Geçen bir yıl
sıkıntıların fazlaca olduğu bir
yıldı. Ama önümüzdeki yıllar
hizmetlerimizin çok daha görünür
olduğu yıllar olacak. Yeter ki
yanımızda siz olun. Yeter ki o
manevi desteğinizi her zaman
hissetmeye devam edelim. Allah
nice güzel günlerde birlikte
olmayı nasip etsin” ifadelerini
kullandı. 

Başkan Duman’a tam not

En güzel balkon ve bahçeleri seçiliyor!

“Çok güzel bir 4 yıl
daha geçireceğiz”

Zeytin üreticisine 7
bin fidan desteği

Urla Belediyesi, üreticiyi destekleyen
tarım politikalarıyla zeytin varlığını
artırmaya devam ediyor. Zeytin ve
Sanat Festivali kapsamında başlatılan
projeyle 20 mahallede 7 bin zeytin
fidanı dağıtımı gerçekleştirildi. 
Urla Belediyesi, tarımsal üretimi
destekleyen vizyonu doğrultusunda,
ilçedeki zeytin varlığını artırmak ve
üreticiye doğrudan katkı sağlamak
amacıyla önemli bir adım daha attı.
Zeytin ve Sanat Festivali kapsamında
başlatılan çalışmaların ikinci etabı olan
7 bin zeytin fidanı dağıtımına başlandı.
Toplam 20 mahalleyi kapsayan proje
kapsamında, özellikle yanan alanlar ve
kırsal mahalleler öncelikli olmak üzere,
fidanlar kısa süre içinde üreticilere
ulaştırılacak. Altı ayda gerçekleştirilen
toplam 10 bin fidan desteğiyle, Urla
Belediye Başkanı Selçuk Balkan’ın
verdiği 50 bin fidan sözü kararlılıkla
hayata geçirilmeye devam ediyor. 

Başkan Cemil Tugay, Atatürk’ün ziyaretinin 91’inci yılında Bergama’yı ziyaret etti
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Aydın Büyükşehir Belediye
Başkanı Özlem Çerçioğlu tarafından
eğitimde fırsat eşitliğini sağlamak
amacıyla hayata geçirilen çalışmalar
devam ediyor.

Başkan Çerçioğlu, Kamu
Personeli Seçme Sınavı’na (KPSS)
hazırlanan memur adaylarının da
yanında olmayı sürdürüyor. Bugüne
kadar binlerce memur adayının
katıldığı KPSS hazırlık kursları
tamamıyla ücretsiz olarak
gerçekleştiriliyor.

Büyükşehir Belediyesi’nin uzman
kadrosu tarafından gerçekleştirilen
KPSS hazırlık kursları kapsamında
memur adaylarına genel yetenek ve
genel kültür alanlarında dersler
veriliyor. Türkçe, matematik,
coğrafya, tarih ve vatandaşlık
derslerinin yanında öğrencilere soru
çözme teknikleri ve sınav esnasında
dikkat etmeleri gereken durumlar
hakkında da bilgi veriliyor. Ayrıca,
kurs süreci boyunca deneme sınavları

da düzenleniyor. 
Başkan Çerçioğlu: Öğrencilerimiz

için çalışmalarımız devam edecek
Büyükşehir Belediyesi tarafından

eğitimde fırsat eşitliğini sağlamak
amacıyla gerçekleştirilen proje ve

hizmetlerin devam edeceğini belirten
Başkan Çerçioğlu, “Büyükşehir
Belediyemizin eğitimde öncü olan
proje ve hizmetleri devam ediyor.
Çalışmalarımız ile öğrencilerimizin
eğitim hayatları boyunca yanlarında

oluyoruz. Eğitimde fırsat eşitliğini
sağlamak amacıyla 17 ilçemizin
tamamında hayata geçirdiğimiz
projelerimizi ve hizmetlerimizi
sürdüreceğiz” ifadelerini kullandı. n
BU BİR İLANDIR

Aydın Büyükşehir Belediyesi
tarafından her yaştan öğrenciye
yönelik gerçekleştirilen destek
faaliyetleri devam ediyor.
Öğrenciler, Büyükşehir
Belediyesi’nin destekleriyle
satrançtan futbola, baleden pilatese
kadar birçok farklı alanda
etkinliklere katılıyor. 

Büyükşehir Belediyesi’nin
alanında uzman personelleri
tarafından verilen desteklerden
2024-2025 güz ve yaz dönemlerinde
20 binden fazla öğrenci faydalandı.
Gitar, resim, satranç, masa tenisi,
jimnastik, halk oyunları, İngilizce,
sanatsal tasarım, akıl oyunları,
bağlama, keman, model uçak, deney
kulübü, drama, origami, salsa, bale,
takı tasarımı, mental aritmetik,
değerler eğitimi, okuma kulübü,
Kafkas dansları, yüzme, voleybol,
futbol, basketbol, judo, okçuluk,
boks, bilim deney evi kampı, pilates,
zumba, vals, koro ve alevde cam
işlemeden oluşan 35 farklı branşta
gerçekleştirilen desteklerinden ile
öğrenciler yeni beceriler kazandı,
eğlenirken öğrendi.

Büyükşehir Belediyesi Kültür

Merkezleri’nde öğrencilerin yanı
sıra yetişkinlere yönelik de kulüp
faaliyetleri düzenleniyor. Yetişkin
halk oyunları, pilates, zumba ve
enstrüman faaliyetlerine vatandaşlar
yoğun ilgi gösteriyor. Her yaştan
vatandaşa yönelik gerçekleştirilen
destekler tamamıyla ücretsiz olarak
gerçekleştiriliyor.

Başkan Çerçioğlu:
Öğrencilerimizin yanında olmayı
sürdüreceğiz

Aydınlı öğrencilerin ruhsal ve
fiziksel gelişimlerine katkı sağlamak
amacıyla başlatılan destek
faaliyetlerinin süreceğini belirten
Aydın Büyükşehir Belediye Başkanı
Özlem Çerçioğlu, “Onlarca farklı
branşta gerçekleştirdiğimiz destekler
ile çocuklarımızın gelişimlerinde
yanlarında olmaya devam ediyoruz.
17 ilçemizin tamamında
vatandaşlarımızı destek faaliyetleri
ile buluşturuyor, öğrencilerimizin

yanında oluyoruz. Aydınlık
yarınlarımızın parlayan yıldızları
olacak olan çocuklarımız başta
olmak üzere tüm vatandaşlarımızın
yanında olmayı sürdüreceğiz”
ifadelerini kullandı.

Veliler, miniklere sosyalleşme,
yeteneklerini keşfetme ve takım
çalışmasını öğrenme fırsatı sağlayan
destekler nedeniyle Başkan
Çerçioğlu’na teşekkür etti. n BU

BİR İLANDIR

Aydın Büyükşehir’in memur
adaylarına destekleri devam ediyor

Aydın Büyükşehir Belediyesi tarafından Didim
ilçesinde hayata geçirilen çalışmalar hız kesmeden
devam ediyor. Büyükşehir Belediye Başkanı Özlem
Çerçioğlu’nun öncülüğünde gerçekleştirilen çalışma
ve hizmetler ile kazanan Didimliler oluyor.

Yol yapım ve yenileme çalışmaları ile Didim’i daha
modern, güvenli ve konforlu yollar ile buluşturan
Büyükşehir Belediyesi’nin eş zamanlı olarak
gerçekleştirilen çalışmaları devam ediyor. Büyükşehir
Belediyesi Fen İşleri Dairesi Başkanlığı ekipleri, yol
yapım ve yenileme çalışmalarının yanı sıra bakım ve
onarım çalışmalarını da hayata geçiriyor. Didim’in
kırsal mahallelerinden kent merkezine kadar ilçenin

dört bir yanında mesai mefhumu gözetmeksizin
sürdürülen çalışmalar vatandaşlar tarafından da
takdirle karşılanıyor. Başkan Çerçioğlu: Güzel
Aydınımızın tüm ilçelerinde çalışmalarımıza devam
edeceğiz Aydın’ın dört bir yanında gerçekleştirilen
çalışmaların planlı ve koordineli bir şekilde
sürdürüleceğini belirten Başkan Çerçioğlu, “Güzel
Aydınımız için çalışmaya, vatandaşlarımıza
hizmetlerimizi ulaştırmaya devam ediyoruz. 17
ilçemizin tamamında mesai mefhumu
gözetmeksizin hayata geçirdiğimiz çalışmaları
sürdüreceğiz” ifadelerini kullandı.  n BU BİR
İLANDIR

KAZANAN DİDİM VE DİDİMLİLER OLUYOR

BAŞKAN ÇERÇİOĞLU ÖĞRENCİLERİ
DESTEKLEMEYE DEVAM EDİYOR

AYDIN’IN 
BULVARLARI

YENİLİYOR
Aydın Büyükşehir Belediyesi

tarafından kent genelinde
gerçekleştirilen çalışmalar hız
kesmeden devam ediyor.

Yatırımlarına her geçen gün bir
yenisini daha ekleyen Büyükşehir
Belediyesi, Efeler ilçesinin ana
arterlerinden olan Efeler Bulvarı’nda
sıcak asfalt serimi çalışmalarını
tamamladı. Fen İşleri Dairesi
Başkanlığı Yol Yapım ve Bakım Şube
Müdürlüğü ekipleri, bulvarda asfalt
serimi ile eş zamanlı olarak yağmur
suyu deşarj hattı yapımı, refüj ve
kaldırım yenileme çalışmaları da
gerçekleştirdi. Yol çizgi çekimi, logo
ve yaya geçidi yapım çalışmaları da
tamamlanan bulvar, yenilenmiş halleri
ile vatandaşların hizmetine sunuldu.

Aydın’ı daha güvenli, konforlu ve
modern yollar ile buluşturmak için
tüm ilçelerde çalışmaların devam
edeceğini belirten Büyükşehir
Belediye Başkanı Özlem Çerçioğlu,
‘‘Vatandaşlarımızın en iyiyi hak ettiğini
bilerek yol yapım ve yenileme
çalışmalarımıza hız kesmeden devam
ediyoruz. Hizmetlerimizi
hemşehrilerimiz ile buluşturmaya
devam edeceğiz’’ dedi.

Vatandaşlardan Başkan
Çerçioğlu’na hizmet teşekkürü

Vatandaşlar, yapılan hizmetlerden
dolayı memnuniyet duyduklarını
belirterek hızlı, planlı ve koordineli bir
şekilde sürdürülen çalışmalar için
Başkan Çerçioğlu’na teşekkür etti. n
BU BİR İLANDIR

23 NİSAN
RESİM

YARIŞMASI
Aydın Büyükşehir Belediyesi,

’23 Nisan Ulusal Egemenlik ve
Çocuk Bayramı’ temalı ödüllü
resim yarışması düzenleyecek.

Büyükşehir Belediye Başkanı
Özlem Çerçioğlu, Aydınlı
çocukları etkinlikler ile
buluşturmaya devam ediyor. 23
Nisan Ulusal Egemenlik ve Çocuk
Bayramı nedeniyle Büyükşehir
Belediyesi’nin düzenleyecek
olduğu yarışmaya; 3-6 yaş arası
çocuklar ile ilkokul ve ortaokul
öğrencileri katılabilecek.
Çocuklar, Ulu Önder Mustafa
Kemal Atatürk tarafından
kendilerine armağan edilen bu
özel günde yeteneklerini ortaya
koyacaklar.

Çocuklar eserlerini 14 Nisan
Pazartesi günü mesai bitimine
kadar Vali Yazıcıoğlu Kültür
Merkezi’ne elden ya da kargoyla
teslim edecekler. Yarışma
sonuçları 18 Nisan tarihinde
www.aydın.bel.tr web adresinden
duyurulacak. 

Başkan Çerçioğlu, tüm
çocukları yarışmaya katılarak Ulu
Önder Mustafa Kemal Atatürk
tarafından kendilerine armağan
edilen 23 Nisan Ulusal Egemenlik
ve Çocuk Bayramının sevincini ve
gururunu paylaşmaya davet etti.
n BU BİR İLANDIR
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Bergama Belediyesi Ilıca Sosyal
Tesisleri’nde gazetecilerle geçen bir
yılı değerlendiren Başkan ÇELİK,
geçen bir yılda 5 yıllık planlamaların
yapıldığını ve tabloların incelendiğini,
300 milyon TL vergi ve SGK
borcunun ödendiğini, belediye içi
harcamaların düşürüldüğünü, 137
mahalleye hizmetlerin götürüldüğünü
ve kırsal mahallelerde yerelde
kalkınma ve eğitime desteklerin
yapıldığını belirtti. Çamlıpark’ı
yeniden projelendirerek kafeterya
kısmının faaliyete geçtiğini ifade eden
ÇELİK, restoran kısmının da üst yapı
çalışmalarında sona gelindiğini çok

yakında hizmete gireceğini belirtti.
Hayvan Barınağı’ndaki yol ve su
sorununu çözüldüğünü belirten Başkan
ÇELİK, sokak hayvanları için mama
makinası alındığını ve artık mamaların
belediye bünyesinde üretildiğini ifade
etti. Belediye hizmetlerinde iki adet
panelvan iki adet çöp kamyonu
alındığını ifade eden ÇELİK, çöp
toplama ihalesinin daha önceki ödenen
rakama göre 3’te 2’sinden az bir ücrete
ihale edildiğini ifade etti.

DÜZENLEMEYE DEVAM 
Başkan ÇELİK; “Oryantiring

Turnuvası’ndan Kültür Merkezi

etkinliklerine, kapalı spor salonundan
tenis kortuna, fitness salonumuzdan
havuzumuza tüm merkezlerde
çalışmalarımız devam ediyor. Yaşam
Boyu Eğitim Merkezi’nde kapanıyor
kapanacak şeklinde yorumlar oldu. Biz
hiçbir yere dokunmadık. Gerekli yasal
düzenlemeleri yerine getirdik. Çalışan
öğretmenleri denetimi daha önce
belediye yapıyordu. Ancak bunu
sadece Milli Eğitim Müdürlüğü yapar.
Halk Eğitim üzerinden gelmeyenler bir
yaygara ile dedikodu oluşturuldu. Halk
Eğitim onayı ile yapılan hiçbir kurs
iptal edilmedi ve devam ediyor.
Yapılanları yasal zemine çekmemiz

bize haksızlık olarak geri döndü.”

EKSİKLERİ TAMAMLADIK
Bergama Belediyesi Hayvan

Barınağı’nın yol ve su sorununu
çözdüklerini ifade eden Başkan
ÇELİK, barınağın arka kısmında
bulunan 52 dönümlük orman arazinin
tahsisi için talepte bulunulduğunu
belirtti. “Sokak hayvanlarımız için
konforlu bir alan oluşturuyoruz.
Hayvanlarımızı topladıktan
sonra da hayvan sever
dostlarımızla birlikte
çalışmalarımız olacak.”
dedi.

Yapımı süren Bergama
Millet Bahçesi’nin, Erdal
Önder Spor
Salonu’nun
verilmesine
karşılık
yapıldığını
belirten
ÇELİK, TOKİ
çalışmalarının
tamamlanmak
üzere
olduğunu,
Bergama

Belediyesi üzerine kat irtifak
tapularının alındığını ve işyeri açma
belgelerinin oluşturulduğunu,
devralındıktan sonra hizmete girmesini
sağlayacaklarını ifade etti. Başkan
ÇELİK, sorulan soru üzerine Millet
Bahçesi dükkanlarının açık usul ile
kiraya verilmesinin planlandığını
belirtti.

Önceki dönem 2500 dönüm arsa
satıldığı araçların yenilenmediğini
ifade eden ÇELİK, sadece geçen yıl 13
milyon TL tamir parası ödendiğini
belirtti. 2 adet panelvan ve dar
sokaklarımız için 2 adet çöp
kamyoneti alındığını ifade eden
ÇELİK; “Dişimizden tırnağımızdan

artırarak, yapılan harcamaları
kısarak belediyemize 4 araç

kazandırdık. 2026 yılına
kadar araç parkımızı

yenilemek için
çalışmalarımı

devam
ediyor.”

Sosyal belediyecilik uygulamaları
vatandaşlar tarafından büyük beğeni alan
Buca Belediye Başkanı Mimar Görkem
Duman, “Bir yıllık hizmet süremizde
kent lokantaları, askıda yemek
uygulaması, gençlik merkezleri, Çınarlar
Buluşma Noktası gibi hizmetlerimiz ile
vatandaşlarımızın yanında olduk, olmaya
da devam edeceğiz” dedi.

İki ayrı yerde hizmete açılan ve
üçüncüsü için açılışa gün sayılan Kent
Lokantası, askıda yemek uygulaması,
Diyabet Sensörü Destek Programı,
Tarım Okulu,  öğrenci yurtları, Edip
Akbayram Etüt Eğitim Merkezi gibi
projeler, Bucalılardan tam not aldı. 

“SOSYAL BELEDİYECİLİK”
Türkiye’de derin bir yoksulluk ve

ciddi bir ekonomik kriz yaşandığını, bu
nedenle belediyelerin temel
hizmetlerinin yanı sıra sosyal
belediyecilik alanında çalışmalar
gerçekleştirmesi gerektiğine dikkat
çeken Buca Belediye Başkanı Görkem
Duman, şunları söyledi:

"Kent lokantaları, askıda yemek
uygulaması gibi hizmetlerimiz ile bir
yıldır vatandaşlarımızın yanında olduk;
olmaya da devam edeceğiz. Diyabet

hastası çocuk ve gençlerimize ücretsiz
sensör dağıtımı, gençlik merkezleri, okul
öncesi eğitim merkezlerimiz, öğrenci
yurtlarımız ile ilçemizde yaşayan
binlerce vatandaşımızın kalbine
dokunduk. Bunun yanında temel
hizmetlerimizde de değerli çalışmalara
imza attık. İlçe genelinde görev sürem
boyunca 25 bin 900 ton asfalt serimi
gerçekleştirdik; 5 bin metrekare kilit
parke taşı döşedik. Yeşil alanlara bin 226
adet çalı grubu bitki, 350 adet çalı ve
ağaç, 4 bin 500 mevsimlik çiçek dikimi
gerçekleştirdik. 220 adet parkın tesisat
tamirini yaptık; tesisatı bulunmayan
alanlarda ise arazözlerle 30 bin ton
sulama işlemi yapıldı.”

KENT LOKANTALARI
Buca Belediyesi’nin sosyal

belediyecilik anlayışı çerçevesinde
hayata geçirdiği Kent Lokantası,
ekonomik krizin yaşandığı şu günlerde
vatandaşın kötü gün dostu oldu. Uğur
Mumcu Caddesi’nde hizmet veren Buca
Belediyesi Kent Lokantası’ndan geçen
nisan ayından bugüne tam 125 bin kişi
faydalandı. Gediz Ek Hizmet Binası’nda
bulunan Kent Lokantası’ndan ise 36 bin
750 kişi faydalanırken Tınaztepe Tarık

Akan Gençlik Merkezi içerisinde yer
alan üçüncü Kent Lokantası’nın
hazırlıklarında son aşamaya gelindi.

ASFALT TESİSİ 
Buca’da 2024 yılında ilçe genelinde

21 bin 500 ton asfalt çalışması yapılırken
2025 yılının ilk gününden bu yana ise
bin 200 ton asfalt yama, 3 bin 200 ton
asfalt serme çalışması gerçekleştirildi.
Buca Belediyesi’nin yakın zamanda
hizmete açacağı Asfalt Plent Tesisi ile
saatte 160 ton asfalt üretilerek ilçedeki
yol sorununa çok daha kısa sürede
müdahale edilebilecek.

ÖĞRENCİ YURDU 
Buca Belediyesi, eğitim kenti

Buca’da öğrencilerin yaşadığı barınma
sorununa çare olmak amacı ile kız ve
erkek öğrenci yurtlarını hizmete açmaya
hazırlanıyor. Erkek öğrenci yurdu,
İnönü Mahallesi’nde, kız öğrenci yurdu
ise Yıldız Mahallesi’ne hizmet verecek.
Buca Belediyesi, toplamda bu yurtlarda
450 öğrenciye ev sahipliği yapmayı
planlıyor.

TARIM OKULU 
Metropol ilçeler arasında en büyük

tarım arazilerine sahip olan Buca’da,
ilçenin tarım hafızasını canlandırmak
adına Tarım Okulu ve Atalık Tohum
Merkezi hizmete açıldı. Tarım
Okulu’nda, üretim yapan çiftçilere
güncel tarım bilgileri gibi konularda
ziraat mühendisleri ve akademisyenler
tarafından eğitimler verilmeye
başlandı.

Buca’da yaşayan 0-18 yaş arası
çocuklar ve Buca’da ikamet eden veya
öğrenim gören Tip-1 diyabet hastası
üniversiteliler için diyabet sensörü
uygulaması başlatıldı. Uygulama ile
83 kişiye ölçüm sensörleri ücretsiz
olarak dağıtılarak çocuklar, gençler ve
ailelerine destek sağlandı. Çalışma,
İzmir Awards 2024 Yılın Enleri Ödül
Töreni’nde, “Yılın Sosyal Sorumluluk
Projesi” ödülünü aldı.

Buca Belediyesi’nin Göksu
Mahallesi’nde hizmete açacağı Edip
Akbayram Etüt Eğitim Merkezi,
günde bin öğrenciye hizmet
verebilecek kapasiteye sahip.
Eğitimde fırsat eşitliği yaratmak adına
hayata geçirilen çalışma ile çocuklara
ücretsiz olarak derslere destek
eğitimleri verilecek.

CAN DOSTLARINA UMUT 
Tam donanımlı bakım üniteleri,

kedi kısırlaştırma ünitesi, hayvan
ambulansı, acil müdahale ve röntgen
odalarıyla hizmet veren Buca Belediyesi
Sokak Hayvanları Rehabilitasyon
Merkezi'nde son bir yıllık süreçte 7 bin
312 can dostunun bakım ve tedavisi
yapıldı. 3 bin 917 can dostu
kısırlaştırılırken vatandaşlardan gelen 15
bin 705 talep çözüme kavuşturuldu. n
BU BİR İLANDIR

"Yatmak yok, Bergama için
çalışıyoruz"

15 Nisan 2025 Salı

Buca Belediye Başkanı Görkem Duman, ilk hizmet yılında ilçede sosyal belediyecilik çalışmalarıyla öne çıktı

Buca sosyal demokrat
belediyecilikle aydınlanıyor

15 Nisan 2025 Salı
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Bornova Belediyesi, 18-20
Nisan tarihleri arasında
düzenleyeceği 5. Uluslararası
Bornova Kısa Film Günleri ile
sinemaseverleri bir araya
getiriyor. Festivalin bu yılki
teması “Retrospektif” olurken,
açılış filmi İsviçre yapımı
“Discipline” olacak. Etkinlik
kapsamında Animasyon
Masterclass’ı, Pitching Atölyesi,
film gösterimleri ve usta
yönetmen Handan İpekçi ile
söyleşi gibi birçok etkinlik yer
alacak. Başkan Ömer Eşki,
festivalin Bornova’da yaratıcı ve
üretken bir kültür ortamı
oluşturduğunu vurguladı.

Festival, 18 Nisan Perşembe
günü saat 20.00’de Bornova
Dramalılar Köşkü’nde
düzenlenecek açılış töreniyle
başlayacak. Açılış filmi olarak,
yönetmen Christophe M.
Saber’in İsviçre yapımı
“Discipline” adlı kısa filmi
izleyiciyle buluşacak.

Bu yılın teması: Retrospektif
Festivalin bu yılki teması

“Retrospektif” olarak belirlendi.
Sinemanın farklı türlerine
derinlemesine bakış sunan tema
kapsamında, izleyiciler
geçmişten bugüne uzanan
yaratıcı anlatılarla buluşacak.

Canlandıranlar işbirliği ve
Animasyon Masterclass

Canlandıranlar Uluslararası
Film Festivali işbirliğiyle
hazırlanan retrospektif
animasyon seçkileri gösterilecek.
Ayrıca, festivalin direktörü Berat
İlk tarafından düzenlenecek “Bir
Dünya Yaratmak İçin

Animasyon” başlıklı Masterclass
ile animasyonun yaratıcı gücü
katılımcılara aktarılacak.

Genç sinemacılara destek
Bornova Belediyesi Film

Ofisi’nden Nesli Özalp’in
yürüteceği “Pitching Nasıl
Yapılır?” atölyesi, sinema
öğrencileri için büyük bir fırsat

sunuyor. Pitching Platformu’nda
ise 10 finalist kısa film projesi
jüri önüne çıkarak destek için
yarışacak. Seçilen 5 projeye
“Ekipman Desteği Ödülü”
verilecek.

Festivalle ilgili
değerlendirmede bulunan
Bornova Belediye Başkanı Ömer

Eşki, “Sanatın her dalına
dokunan bir belediye olarak
sinemayla birlikte düşünen,
sorgulayan ve üreten bir
Bornova hayal ediyoruz.
Uluslararası işbirlikleriyle
güçlenen bu festival, Bornova’yı
sinemanın yaratıcı enerjisiyle
buluşturuyor” dedi.

Sinemanın kalbi Bornova’da atıyor

KUŞADASI’NIN YILDIZI BAŞKAN ÖMER GÜNEL İLE YENİDEN PARLIYOR 

Kuşadası marka değerini
yeniden kazanıyor
Kuşadası marka değerini
yeniden kazanıyor
Kuşadası marka değerini
yeniden kazanıyor
Kuşadası marka değerini
yeniden kazanıyor
Kuşadası marka değerini
yeniden kazanıyor
Kuşadası marka değerini
yeniden kazanıyor

Belediye Başkanı Ömer Günel ile bir-
likte değişim rüzgârlarının esmeye
başladığı Kuşadası, ulusal ve ulus-
lararası otel zincirleri ile
global markalar için yeni
cazibe merkezi ol-
maya başladı. 22
adet 5 yıldızlı
otele ve 29 bin
437 nitelikli
yatak kapasite-
sine sahip olan
Kuşadası, 4 adet
5 yıldızlı turizm
tesisine daha ev
sahipliği yapmaya
hazırlanıyor. Milyarlarca
liralık yatırımların tamamlan-
ması ile tatil cenneti kent, 2 bin nitelikli
yatak kapasitesine daha kavuşacak.  

Türkiye’nin gözde turizm merkezi
Kuşadası, son yıllarda büyük bir değişim
ve dönüşüm sürecine girerek marka
değerini yeniden kazanıyor. 2019 yılında
Belediye Başkanı seçilen Ömer Günel’in
liderliğinde başlatılan turizm ve sağlıklı
kentleşme seferberliği, Kuşadası’nı
Türkiye’nin ve dünyanın dikkat çeken
destinasyonlarından birisi haline getirdi.
Artan otel yatırımları; gastronomi ve
eğlence sektöründeki çeşitlilik; ulus-
lararası kruvaziyer turizminin canlan-
ması ve sürdürülebilir turizm anlayışı,
kenti yatırımcıların gözünde cazibe
merkezi haline getiriyor.

12 AY KALİTELİ TURİZM 
Pandeminin ardından geçen 3 tur-

izm sezonunu kruvaziyer ve konaklama
turizmi alanında rekor ziyaretçi sayısı ile
tamamlayan Kuşadası, yeni zincir ve
marka otel yatırımlarını da kendisine
çekiyor. Yaşanan siyasi, gelişmelere ve
ekonomik krizlere rağmen turizm sek-
töründe Akdeniz Çanağı’nın en hızlı
büyüyen ülkesi olan Türkiye’nin
yakaladığı bu ivmeden hak ettiği payı al-
maya başlayan Kuşadası, global ve
ulusal zincir otel markalarının yatırım

rotasında yer alıyor. Gerek artan kaliteli
yatak kapasitesi gerekse de doğanın

içerisinde tatil yapma olanağı
sunan kamp ve karavan

alanları ile farklı
kesimlerin tatil

beklentilerini
karşılayan

Kuşadası’nın
‘kaliteli kent,

kaliteli turizm’
imajı her geçen yıl

yükseliyor. Öte yandan
prestijli yeni yatırımlar ile kent 12

ay turizm yapmaya hazırlanıyor. 

YENİ GÖZDE KUŞADASI 
Geçtiğimiz yıl Türkiye'deki zincir

otellerinin 12'inci halkasını Kuşadası’nda
açan Elite World Hotels & Resort, 250
nitelikli yatak kapasitesi
ile kente önemli bir
katma değer
sağladı. Mar-
riot ve
Mövenpick
gibi önemli
global
markaların
yatırım
planında yer
alan kentte, 2
milyar lira
yatırım bedeli ve
376 yatak kapasitesi
ile Kısmet’s Otel’in yapımı
Türkmen Mahallesi’nde sürüyor. Kentte,
“Kuşadası Otel ve AVM” adıyla yeni bir
tesisin daha yapımı devam ediyor.  166
odası ile ziyaretçilerine uluslararası
standartlarda konforlu konaklama
imkanı sunacak olan otele entegre olan
AVM projesi kapsamında ise farklı sek-
törlerden markalar yer alacak. 

NİTELİKLİ YATAK KAPASİTESİ 
Hacıfeyzullah Mahallesi’nde 75 mi-

lyon avroluk yatırımla yapımına
başlanan Kuşadası Doc’s Nouva, 742
oda kapasiteli. Karaova Mahallesi’nde
50 milyon avroluk yatırım bedeli ile in-
şaatı devam eden Aegean Sea Otel ise
320 oda ve 780 yatak kapasitesi ile
Kuşadası turizmine büyük bir katkı
sunacak. Tüm bu yatırımlar tamam-
landığında Kuşadası yaklaşık 2 bin yatak
kapasiteli 4 yeni 5 yıldızlı turizm tesisine
kavuşacak. Yeni yapılan tesisler ile 1 se-
zonda yaklaşık 300 bin yabancı turistin
misafir olması bekleniyor. 

YENİ TURİZMİN MERKEZİ 
Özellikle pandemi sonrası dönemde

turizmde kaliteyi ve sürdürülebilirliği ön
planda tutan Kuşadası, Belediye Başkanı
Ömer Günel öncülüğünde yaşama
geçirilen ‘zamanın ruhuna’ uygun projel-
erle de adından söz ettirmeyi
sürdürüyor. Alternatif turizm potan-

siyelinin geliştirilmesi amacıyla attığı
adımlarla dikkat çeken kent, Y

ve Z kuşağının talep ve
beklentileri doğrul-

tusunda yaşama
geçirilen ‘yeni tur-
izm’ yatırımlarına
da sahne oluyor.
Davutlar Sevgi
Plajı’nda 35
dönüm alan üz-

erinde yaşama
geçirilen Ada Camp-

ing, 2021 yılından bu
yana tam kapasite ile

hizmet veriyor. Ada Camping
projesi ile ‘yeni turizm’ alanında önemli

bir ivme yakalayan Kuşadası, yapımı
sürmekte olan ödüllü Kampinova pro-
jesi ile fark yaratmaya hazırlanıyor. Tur-
izm sezonunda kapılarını açacak olan
Kampinova, doğanın içerisinde sunacağı
inovasyon odaklı çalışma ve huzurlu
tatil olanağı ile zamana ve mekana bağlı
kalmaksızın çalışan dijital göçebelerin

yeni adresi olmaya şimdiden aday oldu.

TERTEMİZ PLAJLAR 
Deniz-güneş-kum turizminin

başkenti Kuşadası, geçtiğimiz yıl yaptığı
protokolle bakımını üstlendiği halk pla-
jlarını tatilciler için daha cazip ve kon-
forlu hale getirmek için
yürüttüğü çalışmaları
sürdürüyor. Halk
plajlarında
geçtiğimiz yıl
şemsiye ve şe-
zlongları
ücretsiz hale
getiren
Kuşadası
Belediyesi,
aynı uygula-
mayı bu yıl da
sürdürmeye hazır-
lanıyor. Plajları 2025
sezonuna hazırlayan
Kuşadası Belediyesi, her yıl yenileyip
bakımını yaptığı duş, WC ve soyunma
kabinlerini plajlara yerleştirmeye
başladı. Öte yandan Kuşadası Belediyesi
Temizlik İşleri Müdürlüğü bünyesinde
plajların temizliği için özel bir ekip ku-
ruldu. 

SEYİR TERASLARI 
Kuşadası Belediyesi tarafından kente

kazandırılan seyir alanları ve turis-
tik tesisler, maviyle yeşilin
buluştuğu tatil cen-
netinin üzerine
doğan ve batan
güneşin oluş-
turduğu tablo
gibi görün-
tülere karşı
keyifli anların
adresi oluyor.
Kent man-
zarasını farklı
açılardan gören
bölgeleri mesire alanı
olarak düzenleyen

Kuşadası Belediyesi, kent sakinlerinin ve
ziyaretçilerin açık havada piknik, bar-
bekü, spor, yürüyüş gibi aktivitelerde
bulunabilecekleri sosyal yaşam alanları
olarak tasarlıyor. Son olarak Sevgi Pla-
jı’ndaki Ada Camping ile Kampinova
arasında kalan 10 dönümlük araziyi

mesire alanı olarak düzenleyen
Kuşadası Belediyesi,

kentin en panoramik
manzarasına sahip

Kesedağı için pro-
jelendirilen
mesire alanı
içinse çalış-
malarını
sürdürüyor. 

KÜLTÜREL
TURİZM 

Başkan Ömer
Günel’in göreve gelmesinin

ardından kente eklenen yeni kültürel ro-
talar ile tarih, arkeoloji ve kültür tutkun-
larını ağırlamaya başlayan Kuşadası, 6
yılda pek çok yeni kültürel rotaya
kavuştu. Başkan Ömer Günel’in
“müzeler kenti” projesi kapsamında
atılan adımlardan en önemlisi kentin
simgesi olan Güvercinada Kalesinde
kapılarını açan Türkiye’nin ilk deniz
ticaret tarihi müzesi oldu. Denizcilik ve

ticaret tarihine ilişkin birbirinden
değerli eserlere ev sahipliği

yapan müze açıldığı gün-
den itibaren ziyaretçi

akınına uğradı. Tar-
ihi Kervansaray’da
kurulan Porselen
Bebek Müzesi ile
Marina mevki-
inde açılan Rose-
mary Anı Evi ve

Haluk Perk Kahve
Evi de ilgi gören

kültürel rotalar
arasında yer alıyor. n BU

BİR İLANDIR



Seferihisar Belediyesi, 23 Nisan Ulusal
Egemenlik ve Çocuk Bayramı’nı bu yıl
Seferihisarlı çocuklar için daha da özel kılıyor.
Miniklere armağan edilen bu anlamlı günde,
Seferihisar Çocuk Belediyesi’nin kurs kayıtları
başlıyor.

Çocuklara özel hazırlanan Sera’da çiçek
ekiminden, tavuk ve tavşan gibi hayvanların
bakımının yapılacağı özel alanlara kadar
doğayla iç içe bir öğrenme ortamı sunulacak. 

Seferihisar Belediyesi, bu projeyle
çocukların sosyal, kültürel ve kişisel
gelişimlerine katkı sağlamayı amaçlıyor. 

Seferihisar Çocuk Belediyesi, 23 Nisan’da
kapılarını geleceğin bireylerine açarken,
Seferihisar’ın minik sakinlerine çifte bayram
yaşatacak.

“Mutlu geleceğin temeli mutlu çocuklarla

atılır”
Hazırlık çalışmalarını yerinde inceleyen

Belediye Başkanı İsmail Yetişkin 
“23 Nisan, bizler için sadece bir bayram

değil; geleceğimizi emanet edeceğimiz
çocuklarımızın ne kadar kıymetli olduğunu bir
kez daha hatırladığımız çok özel bir gündür. Bu
anlamlı günde Seferihisar Çocuk
Belediyesi’nin kapılarını açmayı heyecanla
bekliyoruz. Çocuk Belediyesi ile onların hayal
güçlerini destekleyecek, yeteneklerini
keşfetmelerine yardımcı olacak bir alan
yaratmayı hedefledik. Doğayla iç içe,
öğrenerek eğlenecekleri bir ortam hazırladık.
Çünkü biz biliyoruz ki; mutlu bir geleceğin
temeli, mutlu çocuklarla atılır. Tüm
çocuklarımızı bu güzel yolculuğa davet ediyor,
açılışta görüşmeyi diliyorum” dedi.

Manisa Büyükşehir Belediye
Başkanı Mimar Ferdi Zeyrek, bu yıl
485’incisi düzenlenecek Uluslararası
Manisa Mesir Macunu Festivali’nin
detaylarını anlattı. 

Açılış Sıla’dan
Festivalin 22 Nisan Pazartesi

akşamı Hakkı İplikçi Parkı’dan
Cumhuriyet Meydanı’na uzanacak
Hoş Geldin Mesir kortejiyle
başlayacağını söyleyen Başkan
Zeyrek, “Yerli ve yabancı halk
dansları ekiplerinin eşlik edeceği
kortejimizin ardından, sevilen
sanatçımız Sıla, Manisalılarla
unutulmaz bir halk konseri
gerçekleştirecek. Festivalimizin
açılışını sevgili Sıla ile yaparken
kapanışını ise Kenan Doğulu
gerçekleştirecek. Sevilen sanatçı Can
Bonomo ise 25 Nisan Cuma günü
bizlerle olacak. Ayrıca 24 Nisan’da
konuk ülkelerin dansçıları Halk
Dansları Gala Gecesiyle sahne
alacak, ardından ünlü radyocu ve DJ
sevgili Nihat Sırdar ile 90’lar Kafası
etkinliği, festivalimize renk katacak”
diye konuştu. 

Ünlü isimler
“Sadece konserlerle değil,

birbirinden değerli
sanatçılarla
festivalimizin adını
tüm yurtta ve
uluslararası
alanda
duyurmayı
hedefliyoruz”
diyen Başkan
Ferdi Zeyrek,
“Dünyaca
ünlü
ressamımız
Devrim Erbil,
‘Bir Müzeye
Doğru’ adlı özel
sergisiyle Manisalı
sanatseverlerle
buluşacak. Ayrıca
Netflix ile birlikte Devrim
Erbil’in hayatının anlatıldığı Devrim
belgeselinin gösterimini de
Manisa’da yapacağız. Tarihçi Prof.
Dr. İlber Ortaylı, ‘Manisa’nın Mesir
Tarihi’ başlıklı söyleşisiyle, polisiye
edebiyatın güçlü kalemi Ahmet

Ümit ise yazar Tuğrul Keskin’in
moderatörlüğünde edebiyatseverlerle
bir araya gelecek. Yine Tarihçi
Emrah Safa Gürkan, ünlü yönetmen
Ezel Akay ile birlikte ‘Tarihin
Geleceği ve Geleceğin Tarihi’
söyleşisiyle festivalimizde yer

alacak. 23 Nisan’da ise
Yazar Sinan Meydan,

‘Çocuklarla
Atatürk’ün

Yolunda’
söyleşisiyle
gençlerle bir
araya
gelecek”
şeklinde
konuştu. 

Başkan
Zeyrek, bu
yıl 28. kez

kapılarını
açacak

Manisa Mesir
Sanayi ve Ticaret

Fuarı’nın da sanayi
ve ticaret alanında da

önemli bir organizasyon
olacağını, bölgenin üretim gücünü ve
yatırım potansiyelini gözler önüne
sereceğini dile getirdi. 

Saçım töreni 27 Nisan’da
Festival’in en önemli anının

saçım töreni olduğunu
vurgulayan Zeyrek, “27 Nisan
Pazar günü Manisa Valiliği
önünden başlayacak geleneksel
kortej, Sultan Camii’ne ulaşacak.
Hafsa Sultan’ın Merkez
Efendi’ye berat vermesi temsili
olarak canlandırılacak.
Ardından, binlerce
vatandaşımızın
sabırsızlıkla
beklediği, Sultan
Camii’nin
kubbelerinden
mesir
macunu
saçılacak.
Bu özel
günde,
Genel
Başkanımız
Sayın Özgür
Özel başta
olmak üzere,
Büyükşehir, İl,
İlçe ve kardeş şehir
belediye
başkanlarımız, büyükelçi ve
konsoloslarımız, siyasi
partilerimizin değerli genel
başkanları ve belediye
başkanlarını da aramızda
görmekten büyük mutluluk
duyacağız. Bu büyük emeğin ve

coşkunun arkasında yer alan
herkese teşekkür ediyor;
festivalimizin hayırlı ve uğurlu
olmasını diliyorum” diye
konuştu. 

41 çeşit Baharat
41 çeşit baharatın korunması ve

yarınlara aktarılmasını için tarımsal
faaliyete başlayacaklarını da

kaydeden Başkan Zeyrek,
“18 dönümlük arsayı

Yunusemre Belediyesi,
Büyükşehir’e verdi.
Biz burada
oluşturacağımız
sera ile 41 çeşit
baharatın
korunması ve
yarınlara
aktarılmasını

sağlamak istiyoruz.
Ayrıca orada kadın

kooperatiflerimizin
stantları olacak.

Okullardan gelecek
öğrencilerimize mesirin nasıl

yapıldığını anlatmak istiyoruz.
Böyle bir alanla gelecek nesillere
mesiri taşımak istiyoruz. Şehir
hafızasının korunması ve yarına
aktarılması noktasında kentimizin
temsili açısından çok önemli
olduğuna inanıyorum” dedi. 
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Akhisar’da 
Halk Ekmek 

hizmete başladı
Manisa Büyükşehir Belediyesi’nin sosyal

belediyecilik anlayışıyla hayata geçirdiği
Halk Ekmek projesi, artık Akhisar’da da
hizmet vermeye başladı. Bu proje ile
vatandaşların sofralarına en uygun fiyatla,
en kaliteli ve en lezzetli ekmeğin ulaşması
hedefleniyor.

Ekonomik zorlukların her geçen gün
arttığı bu dönemde, hem sağlıklı hem de
uygun fiyatlı ekmek üretimini amaçlayan
Halk Ekmek projesi, özellikle dar gelirli
vatandaşların bütçesine katkı sağlamak
amacıyla hayata geçirildi. Akhisar’da
hizmete başlayan Halk Ekmek projesi
kapsamında, ilçedeki fırıncı esnaflardan
temin edilen ekmekler, daha uygun
fiyatlarla satışa sunuluyor. Bu sayede hem
yerel esnaf destekleniyor hem de
vatandaşlar taze ekmeğe daha ekonomik
koşullarda ulaşabiliyor.

“FERDİ BAŞKANA TEŞEKKÜRLER”
Akhisar’da Halk Ekmek hizmetinin

başlamasından duyduğu memnuniyeti dile
getiren Akhisar Belediye Başkanı Besim
Dutlulu, şu açıklamalarda bulundu:

“Vatandaşlarımızın sofrasına en uygun
fiyatla, en kaliteli ve en lezzetli ekmeği
ulaştırmak için Akhisar Halk Ekmek
hizmetimiz bugün itibariyle başladı.
Akhisar’ımıza hayırlı olsun. Manisa
Büyükşehir Belediye Başkanımız Sayın Ferdi
Zeyrek’e desteklerinden dolayı teşekkür
ederim. Sosyal belediyecilik anlayışımızı
güçlendiren bu önemli adımın,
hemşehrilerimize hayırlı olmasını diliyorum.
Akhisar için çalışmaya, halkımız için
üretmeye devam edeceğiz.”
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